
MOTION TILL SWF:s ÅRSMÖTE 2020 

 

Efter att i många år upplevt att hingstvisningarna varit något som ej till fullo 

uppskattats av dem som visat sina hingstar. Det har varit fel domare, fel 

hingstar som gått in i kvalitetsboken. Fel ägare som fått sin/sina hingstar hissade 

eller dissade. Naturligtvis med efterföljande diskussioner på Facebook. 

Det läggs ner mycket arbete före och efter en hingstvisning. Arvoden, uppehålls-  

och reseersättning till domare, m.m. blir en ganska dyr affär för SWF och det 

uppskattas ändå inte. 

Jag föreslår att hingstvisningen tas bort helt och endast licensieringen blir kvar. 

Någon form av avkommebedömning för att ge hingstarna en värdebokstav kan 

ändå utarbetas 

 

Med vänlig hälsning 

Maria Carlsson 


